

IHSS Notice of Action UHV (NOA) Message

NOA Code	Title	Message Text To Be Translated	Translation Text
TR23	Termination – Unannounced Home Visit	<p>You have failed to comply with IHSS program requirements regarding unannounced home visits in accordance with the California Welfare and Institutions Code (WIC) Section 12305.71(c)(3). You were unavailable and/or denied entry to the county worker when the County attempted three home visits within the past sixty (60) days, on MMDDYYYY at HH:MM, on MMDDYYYY at HH:MM, and on MMDDYYYY at HH:MM. Additionally, a county worker called your home on MMDDYYYY at HH:MM, and on MMDDYYYY at HH:MM, and sent you a letter on MMDDYYYY. In spite of these efforts, we have been unable to complete an unannounced home visit, and your eligibility for the In-Home Supportive Services Program will stop as of MMDDYYYY in accordance with WIC Section 12305.82(f).</p>	<p>Вы не выполнили требований программы «IHSS» о необъявленном посещении на дому, выполнение которого требуется Законом о социальном обеспечении штата Калифорния (WIC), Раздел 12305.71(c)(3). Окружной работник приходил три раза за последние шестьдесят (60) дней: MMDDYYYY в HH:MM, MMDDYYYY в HH:MM и MMDDYYYY в HH:MM, но Вас не было дома, или Вы не впустили его. Кроме того, окружной работник звонил Вам на Ваш домашний номер телефона MMDDYYYY в HH:MM, а также MMDDYYYY в HH:MM и выслал Вам письмо MDDYYYY. Несмотря на данные попытки, мы не смогли завершить необъявленное посещение на дому, и, начиная с MMDDYYYY, Вы не будете иметь права на получение услуг помощи на дому по программе «In-Home Supportive Services» согласно Закону WIC, Раздел 12305.82(f).</p>

Russian